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Относно: Обществени консултации по Проект на Система за прием на 
ученици в първи клас в общинските училища на територията на Столична 
община

СТАНОВИЩЕ
От Александър Цветанов, гр. София

Уважаеми г-н Заместник-кмет,

Искам да се възползвам от правото си и да коментирам частите от Проекта на Система 
за прием на ученици в първи клас в общинските училища на територията на Столична 
община, качен на сайта й на 22.01.2018.

Със съпругата ми имаме три деца. На фона на геноцида, който се извършва срещу 
българската държава през последните десетилетия, водещ до отрицателен прираст на 
населението, се чудя защо отпадат допълнителните точки при кандидатстване в 1 клас 
за децата от многодетни семейства!

Ние сме работещи родители и досега не сме получавали социални помощи. Не сме 
просяци, които се вайкат. Искаме само да можем да работим безпроблемно, без да 
препускаме до няколко квартала, в които да водим децата. Искаме децата ни да имат 
бонус при постъпване в детска ясла, градина и училище, за да можем да ги водим и 
вземаме лесно. Вероятно малка част от хората, изготвили този Проект, имат повече от 
1-2 деца. Колкото повече деца, толкова по-трудна е организацията на ежедневното им 
водене и връщане от училище, ясла и изобщо отглеждането им. И Софийска община 
трябва да отчете тези затруднения.

Гр. София 
27.01.2018 г.

С уважение, 
Александър Цветанов


